



Your Best Friend

Dein bester Freund

God sent Jesus, in the form of a man, to understand us and show us what He Himself is like and to bring us to Himself.

Gott sandte Jesus in der Gestalt eines Menschen, damit Er uns zeigen konnte, wie Er ist und uns somit zu Ihm bringen konnte.



To receive God's love in Jesus, all you have to do is open your heart and ask Him to come in. Jesus promised, *"Here I am! I stand at the door and knock. If you hear my voice and open the door, I will come in."* (Revelation 3:20)

Um Gottes Liebe in Jesus zu empfangen, brauchst du nur dein Herz zu öffnen und Ihn hereinzubitten. Denn Jesus hat versprochen: „Siehe, ich stehe vor der Tür und klopfe an. Wenn jemand mich rufen hört und die Tür öffnet, werde ich eintreten.“ (Offenbarung 3:20)



Once you have asked Jesus to come into your heart, He will become your best and closest Friend. He is a companion Who will always be with you, Who will never, ever leave you.

Wenn du erst einmal Jesus in dein Herz gebeten hast, wird Er dein bester und engster Freund werden. Er ist ein Gefährte, der immer bei dir sein und dich niemals verlassen wird.

As you spend time praying to Jesus, reading His Word, and listening to His voice in your heart, He will impart His love to you and it will become part of you. Little by little you will become more like Him.

Wenn du dir Zeit nimmst, um zu beten, Sein Wort zu lesen und Seiner Stimme in deinem Herzen zuzuhören, wird Er Seine Liebe auf dich übertragen und sie wird ein Teil von dir werden. Damit wirst du Ihm ähnlicher werden.



www.freekidstories.org

Image 1: From Treasure Attic: Forever Friend, © Aurora Productions

Image 2: public domain

Image 3: designed by senivpetro / Freepik

Image 4: designed by jcomp / Freepik

Image 5: designed by diana.grytsku / Freepik

Text adapted from Activated magazine. Used by permission.

